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@minvws.ni]; EXECS) (EEE @minvws.ni]

Ok ik wacht af. Denk je dat het nog voor debat kan?

@ minvws.nl

an:[CEESEXED© minvws.ni>iwoensdag 19 Heo2020 09:45

Aan: ESET) BEKETN © minvws.ni>; IEEERECN)EXEe minvws.ni>
Onderwerp: RE: graag akkoord: beheerst uitbreiden testcapaciteit Schiphol

Mijn voorstel 1s dat ik dit expliciet met] EEE wissel.

Met vriendelijke groet,

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van: INSEESENCETIN EKETI nis i>

Datum: woensdag 19 aug. 2020 9:44 AM

Aun: EEE ND) ERE vs.EEKETN)SEERvs.o1>
Onderwerp: graag akkoord: beheerst uitbreiden testcapaciteit Schiphol

ceoIEE

Op basis van de Stuurgroep LCT en overleg met GGD GHOR ([JEEEZI) kom ik tot het volgende advies:

-het huidige plafond van 23K testen voor de GGD teststraten komt snel dichterbij: gisteren werden al 20K testen uitgevoerd, het

portal om afspraken te maken blijkt extra toestroom op te leveren (niet vervangend voor call center)
-Schiphal groeit al gestaag naar 800 per dag, terwijl voor de onderzoekssetting oorspronkelijk 700 was gezegd als plafond
-de minister heeft signaal afgegeven: doorgroeien op Schiphol
-GGD Kennemerland meldt dat het labconsortium de groei niet aankan, en wil een extra lab in NL aansluiten

-GGD GHOR adviseert om dit niet te doen omdat hierdoor de groeimogelijkheid voor GGD teststraten in de knel komt

-gelet op onze prioritering moeten wij de teststraten voorrang geven

-daarom is advies nu om wel maximaal in te zetten op verruimen testcapaciteit via Duitse labs (of andere aanvullende capaciteit
die we nu nog niet kennen)
-Schiphol signaal te geven : alleen verder groeien als dit is geregeld, geen beroep doen op de nu beschikbare testcapaciteit voor

de GGD'en.

Graag jullie akkoord. Tk heb aangegeven aan GGD[JEfEZJ]dat ik me hier intern sterk voor ging maken.

Groet

@minvws.nl


